

FRANKONIA

Besuchen Sie uns:

**Halle 1/
Stand 341**

frankonia-b2b.com



Foyer 3A/4A



3/2019 | 17. JAHRGANG

IWA OUTDOOR CLASSICS

NEWS

IWA
OUTDOOR
CLASSICS 2019



TARGET
SPORTS

4

Erfolgreich in die Zukunft

Dynamisch, innovativ, digital: Fachbesucher aus aller Welt finden noch bis morgen in Nürnberg exklusive Neuheiten und Informationen, mit denen sie auch künftig ihren geschäftlichen Erfolg sichern. Mehr als 1.600 Aussteller aus 60 Nationen präsentieren in elf Messehallen alle Facetten des Weltmarktes. Mit dieser Produktschau der Superlative und starken digitalen Angeboten wie der Sonderfläche Retail 4.0. erweist sich die IWA erneut als international führendes Branchenhighlight. www.iwa.info

NATURE
ACTIVITIES

5

PROTECTING
PEOPLE

6

Successfully into the future

Dynamic, innovative, digital: until tomorrow visitors from all over the world can find in Nuremberg exclusive new products and information for a successful future of their businesses. Over 1,600 exhibitors from 60 nations are presenting all facets of the world market in eleven exhibition halls. With this product show of superlatives and powerful digital offers like the special area Retail 4.0, IWA proves again to be the internationally leading industry highlight. www.iwa.info/en

SERVICE

6

Liebe Aussteller und Besucher der IWA OutdoorClassics 2019,

herzlich willkommen auf der führenden internationalen Fachmesse für Jagd, Schießsport, Outdoor und Sicherheit. Auch im 46. Jahr ihres Bestehens präsentiert sich die IWA OutdoorClassics wieder als unverzichtbares Branchen-Highlight für Handel und Hersteller aus aller Welt. Seien Sie unser Gast! Und profitieren Sie von dem Marktüberblick über die gesamte Sortimentspalette, den es so nur in Nürnberg gibt. Ich wünsche Ihnen erfolgreiche Messetage!



Dear exhibitors and visitors to IWA OutdoorClassics 2019, a warm welcome to the world-leading trade fair for hunting, shooting sports, outdoor and security. In its 46th year of existence IWA is again the unmissable industry highlight for traders and manufacturers from all over the world. You are very welcome guests! And take full advantage of the market overview of the total product assortment that you'll find only here in Nuremberg. I hope you enjoy successful days here at our trade fair!

Ihre/Yours

Rebecca Schönfelder
Leiterin IWA OutdoorClassics
Director IWA OutdoorClassics
NürnbergMesse GmbH



IWA
OUTDOOR
CLASSICS 2020

High performance in target sports,
nature activities, protecting people

SAVE THE DATE!

6.-9.3.2020

NÜRNBERG, GERMANY

www.iwa.info

NÜRNBERG MESSE

